



## CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175 FAX: 27621550

13<sup>th</sup> May 2025

Circular No. 24069

Dear Parents/ Guardians,

## **Electronic Household Application Form for Student Financial Assistance Schemes**

The Working Family and Student Financial Assistance Agency (WFSFAA) provides Student Financial Assistance Schemes to families with financial needs. In order to accelerate the whole application progress, WFSFAA encourages all applicants to submit the Electronic Household Application Form online.

For continuing applicants, the online application features pre-filling of basic information, making the process easier. You can conveniently submit supporting documents and check your application status anytime and anywhere using your mobile phone.

For more details, please visit the WFSFAA website at <a href="https://www.wfsfaa.gov.hk/en/sfo/index.htm">https://www.wfsfaa.gov.hk/en/sfo/index.htm</a> or scan the QR code provided.

Continuing applicants who apply for financial assistance for the 2025/26 school year and submit their completed application and supporting documents online by **31 May 2025**, subject to meeting the eligibility criteria and passing the means test, will receive the provisional School Textbook Assistance and Subsidy for Internet Access Charges earlier.

For enquiries, please contact WFSFAA at 2802 2345 (24-hour hotline).

Yours faithfully,

Lee Po Chu Fiona

Principal

陳瑞祺(喇沙)書院九龍何文田常和街四號

電話:二七一一八一七五傳真:二七六二一五五零



## CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175 FAX: 27621550

通告編號:24069

敬啟者:

## 學生資助計劃綜合申請電子表格

在職家庭及學生資助事務處(學資處)為有經濟需要之家庭提供學生資助計劃。為可更快發放資助予相關家庭,學資署現推出綜合申請電子表格,鼓勵家長透過網上申請。

此外,持續申請人的電子表格會預列其基本資料,使申請過程更便捷。家長亦可以隨時隨地使用手機提交證明文件並查詢申請進度。

欲了解詳情,請瀏覽學資處網站 <a href="https://www.wfsfaa.gov.hk/tc/sfo/index.htm">https://www.wfsfaa.gov.hk/tc/sfo/index.htm</a><br/>或掃描此二維碼。

在 2025 年 5 月 31 日或之前在網上提交齊全的申請資料及證明文件之持續申請人, 在符合資格並通過入息審查的情況下,將提前獲得 2025/26 學年首階段的書簿津貼及上網 費津貼。

如有疑問,請致電 2802 2345 (二十四小時熱線) 向學資處查詢。

此致

各家長

□ SUI KI (LA SALLE) COILE □ 陳瑞祺(喇沙)書院 □ KOWLOON

陳瑞祺(喇沙)書院校長 李寶珠 啟

二〇二五年五月十三日